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Styrets årsberetning 

1. Styret, komiteer og andre tillitsverv 

Styret 

Leder:   Svein Dahl 

Nestleder:  Mads Georg Tveit * 

Styremedlemmer: Espen Bjarkholm 

    Gitte Helen Byholt 

    Hans Jakob Starheim 

   Ole Espen Rakkestad 

    Pål Sjønnesen 

¶ Valgt av styret pga krav fra NIF om at klubben må ha nestleder. 

Valgkomite  Christian Falao 

   Verner Andersen 

Banekomiteen 

Leder:   Pål Sjønnesen 

Medlemmer:  Jarl Odin Gifford 

   Mads Georg Tveit 

   Robert Fjeld 

   Trond Herbert Johansen 

Norway Cup komiteen 

Leder:   Therese Johansen 

Medlemmer:  Gitte Helen Byholt 

   Hans Jakob Starheim 

   Kjetil Brende Kolltveit 

   Ole Espen Rakkestad 

   Pål Sjønnesen 

   Roar Skistad 

Klubbhuskomiteen 

Leder:   Hans Jakob Starheim 

Medlem:  Mads Georg Tveit 

 

Sportslig Utvalg 

Leder t.o.m. 31.10 Håvard Foseid 

Leder f.o.m. 01.11 Håkon Lier Madsen 

Medlemmer:  Amund Eriksen (t.o.m. 31.12.2017) 

   Christian Falao 

   David Fossan 

   Heidi Kolltveit  
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Øvrige tillitsverv 

Dommersjef:  Fredrik Ødegaard 

Ansv. politiattester: Heidi Kolltveit 

Materialforvalter: Terje Skålhegg 

Kioskansvarlig:  Gitte Helen Byholt 

Revisorer:  Sven Steihaug 

   Trygve Kvarme 

2. Styrets Arbeid 

Styret har avholdt 9 styremøter i perioden. Mellom møtene har styret hatt hyppig kontakt pr. telefon 

og epost. I tillegg til behandling av knyttet til den løpende driften av klubben har styret arbeidet med 

følgende saker. 

Kvalitetsklubb 

Klubben har søkt om å få bli Kvalitetsklubb nivå 1 og styret har begynt prosessen for å nå denne 

godkjennelsen. Målet med prosessen er å bygge en mer robust klubb med struktur og arbeidsform 

som sikrer god langsiktig utvikling. 

Rehabilitering av kunstgressbanen 

Styret har arbeidet for å sikre at klubben for nytt dekke på kunstgressbanen i 2018. Fornyelse ble 

vedtatt av Bystyret i 2017 og utskiftingen vil derfor skje i løpet av 2018. Styret undersøker også 

mulighetene for å få undervarme på banen og vil presentere mulighetene for klubben i løpet av 

våren. 

Vedlikehold av klubbhuset 

Vi har inngått samarbeid med Abildsø Gård om vask og vaktmestertjenester. Arbeidet ble utført på 

timebasis i 2017. Målet er å få en fast avtale i 2018. Det er i tillegg gjennomført en mindre oppussing 

av garderobene etter at vi fikk en ekstra tildeling av midler fra Bymiljøetaten høsten 2017.  

Trenerveileder 

For å styrke trenerutviklingen og samarbeidet mellom lagene har klubben ansatt David Arnold Fossan 

som trenerveileder.  Blir et prøveår hvor David skal følge et opplæringsprogram i kretsregi. SU vil 

utarbeide arbeidsinstruks og sammen med David utforme denne klubbrollen som vi tror blir viktig for 

å få til en god sportslig utvikling i klubben. 

Strategi 

Styret har startet en strategiprosess for å bestemme veien videre for klubben. Arbeidet skal munne 

ut i en ny strategiplan i løpet av 2018. 

Sportslige utfordringer 

I samarbeid med SU har styret jobbet med flere utfordringer knyttet til J2004, G2006 og A-laget. 

Utfordringene klubben har møtt i dette arbeidet har bidratt til å understreke behovet for felles 

strategi for klubben og det videre sportslige arbeidet i klubben.  
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Forsikringer 

Etter gjennomgang fremkom det at klubben ikke hadde noen forsikringer. Lovpålagte forsikringer er 

nå dekket. Videre er nå kiosken forsikret mot innbrudd. 

IT-løsning 

Klubben er godkjent som non-profit organisasjon og har etablert gratis IT-løsning i Office 365 

3. Medlemstall 

 

Kategori 2017 Betalt 2017 ikke bet.* 2016 Betalt 

Gutter 5-12 år 130   6 118 

Gutter 13-19 45 4 49 

Herrer Senior 9 14 14 

Old Boys/Veteran 29 1 28 

Jenter 5-12 år 74 8 64 

Jenter 13-19 36 0 39 

Damer Senior 7 4 8 

Dommere 1  0 

Støttemedlemmer 18 1 2 

Sum 349 40 322 

 

Innbetalinger etter 2018-03-07 er ikke tatt med. 

4. Sportslig Aktivitet 

Klubben hadde totalt 27 lag med i seriespillet i 2017, fordelt som følger 

Kategori Gutter/Herrer Jenter/Damer 

8-12 år 13 4 

13-19 4 3 

Senior 1 1 

OldBoys/Girls 1  

Totalt 19 8 

 

I tillegg deltok 6- og 7 åringene i flere turneringer. 

Rapport fra lagene følger som vedlegg til årsrapporten. 

5. Sportslig utvalg 

Sportslig utvalg startet året 2017 med medlemmene Haavard Torgrim Foseid, Christian Falao, Håkon 

Lier Madsen, Amund Eriksen, David Fossan og Heidi Brende Kolltveit. I løpet av året trakk Håvard og 

Amund seg. David Fossan gikk over i rollen som trener for A-laget herrer mot slutten av året og har 

prioritert sine oppgaver som trener, men har allikevel deltatt via e-post og telefon.  

Det har vært et travelt år for sportslig utvalg som i løpet av 2017/2018 har fått noen utfordrende 

saker til behandling. Mye av møtene har dreid som om behandling av disse sakene, noe vi i fremtiden 

ønsker å unngå ved at «klubben tar et større ansvar» for tilrettelegging, oppfølging og rettledning.  
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I løpet av året dukket det opp behov for trenere på flere lag og Sportslig utvalg har bistått i arbeidet 

med å skaffe trenere. Til gutter 14, født 2004 fikk vi ved hjelp av David Fossans nettverk på plass 

eksterne trenere og David gikk selv inn i rollen som trener på A-laget. Gutter 12, født 2006 har også 

behov for trenere og her jobbes det videre for å finne en løsning. Vi har i løpet av året sett behov for 

å systematisere arbeidet med å utvikle og skaffe trenere og er godt i gang med dette. Det er ingen 

enkel og rask oppgave å skaffe eksterne trenere til ungdomslagene våre, og SU ser behov for 

avdekket behovet på et tidligere tidspunkt for å få bedre tid til å finne de rette kandidatene. 

Som et ledd i å utvikle oss på dette feltet har David fått anledning til å gå NFF sitt trenerveilederkurs i 

løpet av 2018. Hvilke oppgaver vi kan forvente at David kan løse og bistå med i løpet av 2018 

samtidig som utdannelsen skjer, vil SU presentere i nærmeste fremtid.  

SU har også sett behov for en gjennomgang av klubbens sportsplan og dette arbeidet er påbegynt. 

Planen kan utvides til nå også omfatte 3v3 og 9- fotball, samt utvikles og spisses noe slik at innholdet 

blir tydelig og enkelt. Men den største jobben ligger i å implementere planen som et verktøy i det 

daglige arbeidet i lagene våre og gjøre sportsplanen til et levende dokument som vi alle forholder oss 

til og bruker. Dette ønsker vi i 2018 å jobbe med og her har SU som mål å involvere alle trenere og 

lagledere i dette. 

Siste del av året har utvalget brukt tid på å planlegge for videre arbeid og ser et stort behov for å ta 

tak i en del punkter og få struktur på arbeidet som må gjøres. Det er laget et utkast til et årshjul hvor 

faste punkter legges inn. Dette for å systematisere kontakten med alle lag og bistå både med 

planlegging og evaluering av sesongen. Sportslig utvalg har søkt om budsjettmidler for å gjennomføre 

punkter i årshjulet som blant annet inneholder temamøter med eksterne foredragsholdere og 

aktivitetsdager. Vi håper dette kan bli et positivt bidrag til alles glede og nytte og at det kan bidra til 

utvikling av Abildsø IL, både sportslig som sosialt.  

Sportslig utvalg er pr. dd. kun tre personer, som tar gjenvalg om ikke andre bedre alternativer ønsker 

å bidra. Allikevel er det behov for flere slik at vi i det minste blir 5. Derfor er det ønske om at flere vil 

bidra, gjerne fra ulike lag i klubben. 

6. Banekomiteen 

Banekomitéen har gjennom det siste året gjennomført: 

 

Vår- og høstdugnader: 

Generell rydding i kiosk, montert hyller i ballbur, vedlikehold av klubbhus, vedlikehold mål og rundt 

baner. Beiset benker. 

 

Etter problemer med forsøpling rundt banene har vi byttet til større og lukkede søppelkasser, som 

har redusert problemet. 

 

Investert i harv til traktor. 

 

Vinterdrift: 

Regn og mildvær som frøs til is i romjulen skapte store utfordringer for baneforholdene. 

Det har vært krevende å få banen spillbar. Banekomitéen har brukt over 40 dugnadstimer på 

brøyting og harving av banen, i tillegg til mannskaper fra Abildsø Gård. 
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Etter at banen ikke var spillbar de to første ukene av 2018, fikk vi halve banen spilleklar, slik at 

aktivitetsnivået kunne gjenopptas på banen. Mannskapene har bestått av Jarl Odin Gifford, Pål 

Sjønnesen, Mads Georg Tveit, Lars Erik Myran og Robert Fjeld. 

7. NorwayCup-komiteen 

NC komiteen besto av nye og gamle medlemmer i 2017. De nye fikk opplæring av tidligere 

medlemmer, så de var godt forberedt. 

Vi ble innkalt til NC Ekeberg i april. Der delte vi gode og mindre gode erfaringer med andre 

medarrangører.  Via markedsavdelingen ble det bestilt rekvisita, skilt, reklame, osv.  

Komiteen hadde første møte i mars, for å gå gjennom oppgaver om hvem som skal gjøre hva og når. 

Rutinene sitter, så ikke store utfordringene. 

Dugnadslister ble sendt ut til medlemmene i april og oppmøte til vaktene var bra. Det var også 

mange barn/spillere som bidro til søppelplukking. 

NC ble gjennomført uten noen spesielle hendelser vedr. kamper og lignende.  

Været var fint og da blir det alltid et flott NorwayCup arrangement på Abildsø. 

8. Kiosken 

Kioskdriften gikk sin vante gang i 2017 og ga et godt bidrag både til det sosiale miljøet og økonomien 
i klubben. 
 
Det var endel utfordringer på veien i fjor. Da Østensjøvannets Venner (ØV) lånte strøm fra kiosken til 
et arrangement en helg gikk en sikring uten at det ble oppdaget. Dermed smeltet all iskremen. Tapet 
ble heldigvis erstattet av ØV. Deretter ble kiosken tagget ned. Gitte var raskt ute og malte over. 
Videre hadde vi et innbrudd i kiosken. Dørene til luken og slåen ble ramponert og kioskvarer ble 
stjålet. Abildsø gård hjalp oss med å reparere innbruddsskadene og kiosken ble i bedre stand enn før 
innbruddet, men varene fikk vi ingen erstatning for. 

Ved oppsett av vaktene i kiosken ble det har tatt hensyn til den enkelte årgangs størrelse. Det prøver 
vi å få til i 2018 også. Det har vært bra oppmøte, og positiv stemning. 

9. Dommerne 

2017 sesongen var et godt sportslig dommerår. Innholdet fra sesongen var gode fotballopplevelser 

med kretskamper, oboscup, treningskamper samt Norway cup og Gothia cup 

Forberedelser for 2018 er i gang, treningskamper, egen/felles treninger, kurs, fysisk/teori tester blir 

vinterperioden for oss. 

Abildsø har hatt deltagere på dommerkurs til 2018-sesongen i kretsen med gjennomført og bestått 

resultat.  

Vi har vært totalt 7 kretsdommere i 2017. 

Mange har deltatt i kretsens tiltak og aktiviteter (kursing, treningskamper, obos cup, 

NC/Gothia/Gøteborg).   
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Gjennom sesongen har vi hatt god læring, både som hoveddommere og assistentdommere. Nye 

utfordringer står for tur i 2018, vi blir aldri utlærte.  Dommerne gleder seg til sesongen 2018. 

10. Økonomi 

Klubbens økonomi er solid. Vi kan derfor opprettholde et godt aktivtetsnivå samtidig som vi holder 

kostnaden for deltagelse lav med moderate kontingenter og treningsavgifter.  

Grunnet flere feil og mangler er regnskapet for 2016 gjennomgått og endret. Det fremlegges derfor 

for ny godkjennelse på årsmøtet i 2018. Etter gjennomgang viser regnskapet et overskudd på 

65.757,- mot tidligere presentert i 2017, kr. 119.797,-. Avvikene anses ikke som vesentlige, men 

styret fant det riktig å korrigere åpenbare feil i balansen slik at regnskapet for 2017 skulle bli som 

korrekt som mulig. 

Regnskapet for 2017 viser et overskudd på kr. 168.170.- 

Regnskapet er heldigitalt og føres i Visma eAccounting. Ansvarlig for regnskapsførselen er 

Merkantilregnskap as ved Lasse Fredø. 
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Abildsø IL  

Årsrapport 2017  

Rapporter fra lagene 

 

 

Gutter og jenter 5år - 2012 

Det var stor interesse blant femåringer og foreldre da vi meldte at vi kom til å sette i gang i august i 

fjor. Vi per i dag 18 innmeldte gutter og 6 innmeldte jenter. Ikke alle er aktive. Vi er i snitt 15-18 på 

treningene. 

Vi begynte å trene ute i september. Utover høsten flyttet vi inn i Øvre Gymsal på skolen. 

Treningene har bestått i oppvarming/lek, hjørnefotball med fire lag, øvelser, gjerne litt fotball igjen 

og litt lek helt på slutten. Avsluttes alltid med samling og Abildsø-ropet. 

Inntrykk av at ungene liker seg godt og blir kjent på tvers av barnehager. 

Sportslig er det selvsagt ikke alle som er like konsentrert, men det fungerer overraskende godt. 

Enkelte spillere peker seg ut som noe mer fremme i skoen enn andre. 

Erlend Ofte Arntsen 

Trener, Abildsø 2012 

Gutter 6år - 2011 

Sesongen 2017 har vært en bra sesong for guttene. De begynte på skole høsten 2017 og dette har 

resultert i noen flere spillere. Trening foregår i nedre gymsal en gang i uka. Når været er mer 

sommerlig foregår treningene ute. På trening varierer antallet noe, men på det meste er det 12 ivrige 

fotballspillere. Kvaliteten på trenging varierer. Enkelte dager går det bort mye tid på å få ro i laget og 

holde konsentrasjonsnivået oppe, mens andre dager fungerer laget langt bedre. 

Laget spilte i cup på Ekeberg og på Manglerud som ga en god smak på det å spille mot andre lag. Det 

var nok uvant for enkelte men god stemning under premieutdeling. Det var artig å få målt nivået på 

laget sammenlignet med andre lag i samme aldersgruppe. Vinn-tap lå på ca 50-50.  

Trenere er Anders Johansen, Stian Grahn og Adrian Farias 

Gutter 7år - 2010 

Trening:  

Vi har gjennom året trent en gang i uken. Inne når det er kaldt å snø og ute på gresset/kustgresset 

ellers. Vi har hatt noe frafall i løpet av sesongen, men da primært de som ikke går på Abildsø skole.  
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Cuper: 

Vi har gjennom sesongen deltatt på følgende cuper:  

MS Cup 5v5 

Mikroserien på Bøler 3v3 

Mikroserie sommer og høstavslutning 3v3 

Norway Cup 3v3 

Fossum Cup 5v5 

Foreldremøter:  

Det har gjennom året vært avholdt to foreldremøter for laget.  

Sosialt:  

Våren 2017 ble det avholdt foreldrefest slik at alle foreldrene på laget fikk mulighet til å bli bedre 

kjent.  

Før jul ble det også avholdt sesongavslutning på Abildsø ils klubbhus med spillere foreldre og søsken.  

 

 

Ved årsavslutning er vi 13 aktive spillere og 6 trenere fra foreldregruppen.I skrivende stund har vi 

også klart å lande en lagleder for 2018 sesongen.  

 

Kjell Askvig 

Hovedtrener og fung. Lagleder.  

Gutter 8år - 2009 

Generelt om sesongen 2017: 

Laget har bestått av 19 spillere og 4 trenere. Guttene har hatt trening 1 gang pr uke. 

Treningsoppmøte har vært bra både på vinteren (innetreninger) og igjennom sesongen. På slutten av 

sesongen har vi hatt noe frafall av spillere. Spillerne ble delt i tre jevnbyrdige lag, hvorav ett av lagene 

ofte måtte låne noen spillere. 

Deltagelse i cup og serie: 

 

Vi har hatt med tre lag i serien. Av cuper har vi kun deltatt i Norway cup. 

Sosialt.: 

Vi har hatt kakeavslutning etter siste kamp før sommeren. Etter endt sesong tok vi med guttene på 

pizza og kino.  
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Gutter 9år - 2008 

Generelt om sesongen 2017: 
 
Laget har bestått av 20 spillere og 6 trenere/lagleder. Guttene har hatt trening 2 ganger pr uke, noe 

vi har prøvd å opprettholde også mens seriespillet har pågått. Treningsoppmøte har vært topp, med 

et snitt på ca. 18 spillere pr trening. Treningsiveren er stor både om vinteren i snøvær og om 

sommeren i stekende sol. Lagssammensettingen har vært roterende grupper og jevnbyrdige lag. 

Dette har vært en suksess. 

Deltagelse i cup og serie: 

 
I løpet av året 2017 har vi deltatt med 3 lag i serien, Nyttårscup på Langhus, Billglass1 cup på 

Fjellhammer, Vanakamma cup på Lørenskog, Norway Cup og Sandarcupen. 

Sosialt: 

Av sosiale ting har vi vært 2 ganger på Ullevål å sett på Vålerenga. Vi har også spilt bowling, sett på 

hockeykamp mellom M/S og VIF i Manglerudhallen og vært på Egon.  

Dugnader: 

G9 har bidratt på fellesdugnader som restaurering av feltet på våren, kioskvakter gjennom sesongen 

og Norway-cup. Vi har ikke hatt noen dugnader i egen regi. 
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Gutter 10år - 2007 

Gutter 10 år består av en herlig gruppe med 27 ivrige fotballstjerner og 8 trenere. Vi jobber aktivt 

med holdninger og samholdet i gruppa, da vi mener at dette er viktig sett opp mot skolen og 

skolemiljøet. Vi har trent 2 ganger i uka, og trener ute sommer som vinter. Det er godt 

treningsoppmøte i allslags vær. 

I løpet av sesongen gjennomførte vi 69 seriekamper fordelt på 4 lag, alle i nivå 2. Vi kjører et 

rotasjonssystem med 8 jevne grupper som settes sammen til 4 lag. En av de 8 gruppene besto av 08-

gutter som hospiterer opp ett år. Rotasjonsordningen gjør at alle får spille med alle i løpet av 

sesongen.  

For å få mest mulig ut av et stramt budsjett, har vi valgt å delta på gode cuper der 

påmeldingsavgiften er lav eller gratis. Vi har stilt med flere lag på følgende cuper i løpet av 2017: 

DNB-cup Strømsgodset, Privatmegler cup 2017, Vanakkam cup Lørenskog og Norway cup. I august 

var vi på vår første overnattingscup, Maxi cup, Hamar. I vinter stilte vi også med ett lag i futsal og ett 

lag i vinterserien, noe som gutta synes er morsomt. Vinterserien har gitt oss en fin overgang til 7-er 

fotball. 

Vi gleder oss til årets sesong, og er veldig klare for 7-er fotball. 

Mvh trenerne på G 2007 
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Gutter 11år - 2006 
 

I 2017 sesongen hadde vi i starten 14 spillere. Litt til og frafall, etter hvert stabilisert seg på rundt 14 

aktive spillere, inkludert to nye som kom fra Rustad. 

 

Det har gjennomsnittlig vært 1-2 treninger pr uke. Det har generelt vært godt oppmøte på 

treningene. Fire har fått mulighet til å hospitere på 05, samt at vi har hatt fem som har hospitert fra 

07. Dette har fungert fint. 

 

På vinteren deltok vi i Futsal. I seriesesongen deltok vi med to lag. Gjennomføringen med to lag og 

rundt 14 G 06 spillere gikk greit, fordi vi fikk god hjelp fra 07. Ganske jevne kamper, god innsats på 

guttene. 

 

Vi har deltatt i seks cuper: Abildsø (arrangerte selv, april), Rustad (mai), Norway cup (juli), Løren Eat 

move sleep cup (august), Korsvoll Fotballfestival (september), Hamar talentcup (oktober). I 

sistnevnte stilte vi to lag og fikk hjelp både fra G 07 og fra Bøler. 

Vi har i tillegg til ordinære treninger hatt en sosialkomite som har sørget for noen alternative 

treninger i form av gruppetrening til musikk, klatring og spinning, i tillegg til sosiale aktiviteter som 

foreldrefest, sommeravslutning for barn og foreldre, og avslutning etter serien. 

Dessverre sluttet en del spillere, og med det deres foreldre i trenergruppen, etter sesongen, 

men resten av laget satser friskt på ny sesong 

Gutter 12år - 2005 

 

Trenerteam: 

Lagleder: Lauren Tanne   

Trenere: Eivind Sognæs, Magnus Sundin, Sverre Sandnes, Morten Løbak Hestmann 

Spillerstall: 

Stallen består av 20 spillere på ulike nivå men nivået har jevnet seg ut over tid. Dette skyldes økt 

treningsmengde for enkeltspillere og god sportslig utvikling. 
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Treninger: 

3 treninger i uka utenfor sesong og 2 ukentlige treninger når serien spilles. Det er i snitt 11-12 spillere 

på trening og treningsoppmøtet for de ulike spillerne varierer kraftig. 

 

Seriespill 2017 

Vi stilte med to lag i seriespill ς ett lag på nivå 1 og ett lag på nivå 3. 

Vi har ikke faste lag men rullerer hele tiden. Noen spiller mest på nivå 1, andre spiller mest på nivå 2, 

mens mange spillere like mye å begge nivå. Målet er at alle skal spille mest mulig på sitt nivå, men at 

alle skal spille sammen. 

Spillerne har i utgangspunktet fått 15 seriekamper. De med høyere treningsoppmøte har fått inntil 3 

ekstra kamper. De med lavere oppmøte har fått inntil 3 kamper mindre. 

Resultatmessig gikk det også bra med seier i litt over halvparten av kampene. 

Cuper og treningskamper 

Vi har meldt oss på en del helgecuper, vinterserie og har spilt en rekke treningskamper. 

Vårens høydepunkt var Arvika Cup, hvor vi stilte to lag. Ett lag nådde kvartfinale i A- sluttspillet og det 

andre vant B- sluttspillet. 

Denne turen har vært årets fremste sosiale høydepunkt. 

2018- sesongen 

Vi går inn i ungdomsfotballen og vil i kommende sesong stille ett 9er- lag i serien. I tillegg vil vi være 

med på cuper og treningskamper. Vi skal dessuten delta i Sandar Cup og Norway Cup.  

Vi samarbeider også med G14 om hospitering i både trening og kamp for våre mest ivrige spillere. 
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Gutter 13år - 2004 

Lagleder: Karoline K. Moberget 

Trenere : Sayed Ibrahim, Ole-Martin Rekslen, Helge Hessen, Stian Tangen, Bent Aamotsmo og 

Eirik K Moberget. 

Spillerstall: 

Vi startet sesongen med 17 spillere på alle nivåer. 2 stykker sluttet i løpet av sommeren, 1 av de kom 

tilbake igjen på høsten. I tillegg så fikk vi med 2 spillere fra 2003 årgangen fra etter sommerferien, 

som er med inn i 2018 sesongen og har glidd fint inn i stallen, slik at vi er 18 stk ved inngangen til ny 

sesong. 

Treninger: 

Vi har hatt 3 treninger utenfor sesong og 2 under seriespill, hvor vi da har hatt 2 kamper i uka. 

Treningsoppmøtet har vært bra, ca 14-15 i snitt og hvor det har vært noen langtidsfravær pga skader 

o.l. 

Seriespill:  

Vi har hatt ett 9-er og ett 7-er for å få rikelig med spilletid til alle på ett tilpasset nivå. På 9-er havnet 

vi på en 5 plass med 8 seire, 2 uavgjort og 8 tap, noe vi var bra fornøyd med. 7-er laget havnet på en 

finfin 3. plass. Vi har under seriespill hatt med flere G05 på både 9-er og 7-er, og det synes vi er gøy å 

få til 

Cuper og turneringer: 

Vi startet året med å være med på futsal og vinterserie på Fjellhamar. Begge disse ble en tung og 

bratt lærekurve, men lærte oss litt om hvordan vi måtte skru på treninger, formasjoner etc.  

Ellers har vi vært med i diverse cuper, med Gøteborg Cup i mai som årets store høydepunkt. Sportslig 

var det en veldig tøff turnering, men turen og opplevelsen rundt var kjempefin for både spillere, 

ledere og heiagjengen. Så var det Norway cup og så avsluttet vi høsten med turneringsseire i Holmen 

cup og Gjelleråsen cup og en 2 plass i Nesodden cup. Så det har vært en fin utvikling på gruppa som 

helhet under sesongens gang. 
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2018-sesongen: 

Etter endt sesong så gikk vi av/sparket vi oss selv som foreldre trenere og har fått hentet inn 3 unge 

trenerspirer med hjelp fra David Fossan og klubben. Det er på tide med litt ny inspirasjon for å dra 

gjengen videre.  

Vi skal jo nå over på 11-er og det blir veldig spennende. Treningskampene så langt har i stor grad 

vært oppløftende og vi ser med stor spenning frem til seriestart og planlagte cuper. 

Samarbeidet med G05 fortsetter også så mye vi får til i 2018. 

Gutter 16år 

Rapport mangler  

Gutter 19år 

2017-sesongen ble siste sesong for 1999 gjengen med noen spillere som har vært med siden fra tiden 

før førsteklasse. Troppen besto av bare 11 spillere fra 98 og 99-årgangene og laget var derfor 

avhengig av bistand fra spillere fra G16 samt noen spillere på A-laget som holdt G19-alder. Ettersom 

både A-laget og G16 fikk problemer med få spillere ble det vanskelig å gjennomføre sesongen og 

enkelte kamper ble gjennomført med hjelp fra tilfeldige kamerater. Grunnet skader ble enkelte 

kamper gjennomført med bare 9-10 spillere. Allikevel holdt laget koken ut sesongen og avsluttet med 

å slå nr. 2 på tabellen, Haugerud, 3-2 i sesongens siste kamp. Et flott punktum etter mange fine år.  

A-Laget 

5.divisjonsspill, laget endte desidert sist og rykket ned til 6.divisjon. Sesongen preget av store 
utskiftninger og bare et lite mindretall betalte kontingent/ treningsavgift (4-5 mann), noe som 
medførte at store deler av sesongen ble gjennomført med mange svært unge spillere og en del 
kamper med flere veteraner fra G33. En svak sesong både på banen og ikke minst innstillingen til 
svært mange av spillerne. 
  
2018 med nytt trenerteam på plass med oppstart i januar. Mange nye spillere inn (denne gangen 
med helt annen innstilling både til betalingsvilje og fotballspill), samt resten av det tidligere 
juniorlaget og G16. Ambisjonen er i første omgang å stabilisere laget i divisjonen, så blir neste steg å 
ta laget opp igjen. Mange lokale karer i troppen. Vi antar stallen blir på drøyt 25 spillere. 
 

OldBoys M33 

Troppen i 2017 bestod av 21 spillere. Trening ble stort sett gjennomført mandag 20:30 uansett vær 

og føre, vanligvis med 12-16 deltagere. Oppmøtet i vintersesongen 2017/18 har vært svakt så vi 

håper på bedring når våren kommer. 

Etter to sesonger i toppen av 2. divisjon ble seriespillet en nedtur i 2017. Spillet var til tider 

glimrende, men foran mål sviktet det totalt. I enkelte kamper slet vi også med å stille lag, både på 

grunn av skader og fordi mange av spillerne var opptatt med trener-/laglederoppdrag for egne barn. 

Veteran 

Veteran har det bare moro med tøffe taklinger. 

Frank Forslund, Lagleder 
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Jenter 5år - 2012 

Se rapporten for gutter 2012. 

 

Jenter 6år - 2011 

Generelt om sesongen 2017:  
 
Laget har bestått av 15 spillere og 5 trenere/lagleder. Jentene har hatt trening 1 gang pr uke. 

Treningsoppmøte har vært topp, med et snitt på ca. 13 spillere pr trening. Treningsiveren er stor 

både i gymsal om vinteren og på kunstgresset om sommeren. Lagssammensettingen har vært 

roterende grupper og jevnbyrdige lag.   

Deltagelse i cup og serie: 
 
I løpet av året 2017 har vi deltatt med 3 lag i microserien på Haraløkka, Norway Cup og Myggestikk i 

Ekeberghallen. 

Sosialt: 

Av sosiale ting har vi hatt kakeavslutning etter halvspilt og ferdigspilt microserie. Vi har invitert G6 til 

Ŝƴ ǳƘǄȅǘƛŘŜƭƛƎ ΨōŜǎǘ Ǉň !ōƛƭŘǎǄΩ-treningskamp i gymsalen og til slutt vi har hatt juleavslutning på 

Symra kino.  
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Jenter 7år - 2010 

Generelt:  
 
Det er 13 jenter og 4 trenere/lagleder på laget. Jentene har hatt 1 trening i uken og det har vært et 
stabilt oppmøte gjennom det meste av tiden.  
Vi hadde noe frafall i starten av vinteren når skiskole, svømmekurs og annet av tilbud kom fra skolen. 
Etter at tilbudene var fullført kom jentene tilbake, samtidig som at vi har blitt noen flere. 
 
Deltagelse i cuper / serier:  
 
Jentene har vært med på vårcup for Rustad IL og Nordby IL. De har også spilt Microserien KFUM 3X3 
på Ekebergsletta. 
 
Dugnader: 
 
Vi har deltatt på fellesdugnader som har vært kioskvakter og Norway-cup. 
 

Jenter 8år - 2009 

 

Generelt om sesongen 2017  

Laget har bestått av 15 spillere gjennom sesongen 2017. Vi startet året med å rekruttere to nye 

spillere. En fra Bøler skolekrets og en Abildsøjente født i 2008. De har vært friske tilskudd i 

spillerstallen. Etter sesongen har vi mistet 2 jenter og satser på å gå inn i 2018 med 13 spillere. 

Laget har et flott trenerteam med 4 personer. Etter sesongen ble den styrket med 2 nye trenere. 

L ǾňǊǎŜǎƻƴƎŜƴ ƘŀŘŘŜ Ǿƛ м ǘǊŜƴƛƴƎ ǇǊΦ ǳƪŜΦ ¢ǊŜƴŜǊǘŜŀƳŜǘ ƘŀǊ ŀƪǘƛǾǘ ōǊǳƪǘ άǘǊŜƴƛƴƎǎǄƪǘŀέ ƛ 

gjennomføringen. Vi har gjennomført treninger mens seriespillet har pågått. Fra høsten har vi startet 

med trening 2 ganger pr uke. Vintersesongen trener vi ute mandager og inne torsdager. Bra 

treningsoppmøte har vært bra. 

Seriespillet ble gjennomført med godt oppmøte og mye spilleglede. Vi så stor variasjon i nivå og 

opplevde enkelte tap, men flest seire. 

Laget har deltatt i 2 cuper - Drammen og Norway cup. Laget har valgt å planlegge overnattingscup i 

2018. 

Dugnad: J08 har bidratt på fellesdugnader som restaurering av feltet på våren, kioskvakter gjennom 

sesongen og Norway-cup. Vi har ikke hatt noen dugnader i egen regi.   
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Jenter 9/10 år - 2008/2007 

Dette var siste sesong med 5er fotball og jentene skal i 2018 spille 7er fotball. J07/08 er begge små 

jentekull og teller til sammen 10-11 jenter på laget. I høst har to nye jenter begynt på laget. 

Vi har denne sesongen fokusert mye på å beholde de jentene vi har og lagt strategier sammen med 

J05 og J06 for å sikre gode nok treninger og utfordringer for alle sammen. 

Årets høydepunkter foruten seriespillet var Norwaycup og Tjøme jentecup med overnatting. 

Flere av jentene har hospitert og spilt kamper med jenter 05/06 og synes dette er veldig spennende. I 

2018 skal dette samarbeidet bli enda tettere slik at vi sikrer tilbud til alle. På slutten av sesongen har 

flere jenter også bidratt til at Abildsø har kunnet fullføre Oppegård vinterserie for J04 sammen med 

J05/06.  

 

Dette er en liten, men en flott jentegjeng å trene. Det er gøy på trening, jentene er blitt strukturerte 
og lærevillige. Vi gleder oss veldig til fortsettelsen!  

Truls Klaffmo, Shahin Manjothi og Mads G. Tveit 




